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SLOVO STAROSTKY 
Vážení spoluobčané,
máme pro Vás na  úvod několik důležitých informací: – Na  stránce 

www.moravskypisek.cz jsou spuštěny nové webové stránky obce, v  jejich spodní 
části najdete mobilní aplikaci V obraze. Pokud si ji nainstalujete, můžete si nastavit 
posílání všech informací z  webu obce, které Vás zajímají. - V  zastupitelstvu 
budeme schvalovat nové Zásady pro poskytování neinvestičních dotací z rozpočtu 
obce, jedná se o podporu činnosti obecních spolků. Zásady by měly jasně stanovit, 
na  co a  za  jakých podmínek je možné čerpat peníze z  rozpočtu obce. - Dále 
bychom Vás rádi upozornili na právě probíhající odvoz zeminy firmou Skanska 
ze  Bzence na  pole za  lesem Gajary. Trasa je domluvena Ostrožskou ulicí podél 
hráze kolem Podkovy a kolem lesa až na pole. Prosíme Vás o  trpělivost, odvoz 
zeminy bude probíhat nyní do poloviny prosince a následně od poloviny ledna až 
do odvezení všech 40 tisíc m3 ornice. Firma slíbila průběžně uklízet ulice v obci, 
polní cestu kolem hráze bude průběžně upravovat, po skončení návozu bude její 
povrch zpevněn recyklátem. - Na  jaře jsme Vás ve  zpravodaji informovali 
o  podané žádosti na  dotaci na  rekonstrukci veřejného osvětlení, která spočívá 
ve  výměně všech starých světelných zdrojů za  úsporné ledkové. Dotaci jsme 
získali a  v nejbližších dnech se  bude výměna světel realizovat. Výše přiznané 
dotace činí 1 198 200,- Kč, nejlepší nabídku na veřejnou zakázku předložila firma 
EMPEMONT s.  r.  o. z  Valašského Meziříčí ve  výši 1  768  409,- Kč. Minimální 
úspora elektrické energie bude 39,940 MWh/rok, což je úspora na rekonstruované 
části 83  %. - Další žádostí o  dotaci, kde jsme uspěli, je vypracování místní 
energetické koncepce obce. S výsledkem této koncepce Vás seznámíme v příštím 
zpravodaji. - Získali jsme také dotaci na pořízení kompostérů, smlouva s vítěznou 
firmou je připravena k podpisu. Celková cena za 600 ks kompostérů a štěpkovač je 
2  250  000,- Kč bez DPH. Jakmile budou po Novém roce kompostéry dodány, 
budete informováni o způsobu a podmínkách jejich převzetí. - Úspěšní jsme byli 
i v žádosti o dotaci přes MAS Kyjovské Slovácko v pohybu, kde jsme získali dotaci 
na 10 propagačních stánků, 20 pivních setů a jeden velký nůžkový stan v celkové 
hodnotě 330.000,- Kč. Toto vybavení budeme využívat při pořádání akcí. Díky 
získání těchto dotací šetříme v  rozpočtu prostředky na  větší investiční akce 
i na zajištění veškerých činností, které máme na  starost jako jsou úklid, údržba, 
práce na zeleni a soustavné zlepšování podmínek pro lepší život v obci. Závěrem 
se  vrátím k  tradiční a  očekávané akci Rozsvícení vánočního stromu roku 2023. 
K úspěchu tohoto dne jistě přispělo zapojení většiny spolků a aktivních občanů 
do  přípravy občerstvení a  dílniček. Krásný strom jsme dostali od  rodiny 
Blateckých z Konzumní ulice. Ráda bych pochválila vystoupení dětí ze  školky 
i školy, chasu a také smíšený pěvecký sbor, kteří i díky skvělému ozvučení krásně 
rozezněli celé náměstí. Mistrovství improvizace předvedl moderátor J. Škoda, 
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když jsme museli hned třikrát odpočítávat rozsvícení stromu. Věřte, nevěřte při 
pátečních zkouškách to vyšlo vždycky na poprvé. Také bych chtěla vyzvednout 
víkendovou práci zaměstnanců obce v čele s místostarostou Petrem Mertou, kteří 
kromě chystání stromku, stánků, lavic a  pódia ještě uklízeli sníh z  ulic a  sypali 
zledovatělé chodníky. Pochopitelně nikdy nemohou posypat každý čtvereční metr 
v obci, ale pokaždé, když napadne sníh jdou uklízet bez ohledu na to, jestli je den 
či noc, všední den nebo svátek. Atmosféra na náměstí byla úžasná, bylo znát, že 
chcete strávit příjemný čas s přáteli, sousedy, se známými a přitom ochutnat něco 
dobrého. Snědlo a vypilo se úplně všechno. Novinkou byl osvětlený fotokoutek, 
kde jsme zažili při aranžování nejrůznějších skupin toužících po  fotkách 
se sněhulákem spoustu legrace a ani pár stupňů pod nulou nám nemohlo pokazit 
zábavu. Vážení a  milí, přeji Vám klidný, pohodový, předvánoční čas v  kruhu 
vašich blízkých a přátel. Přeji Vám za  sebe i  za  celý obecní úřad hodně zdraví, 
štěstí a lásky a těším se na setkání s Vámi u slavnostního novoročního ohňostroje.

                                               Hana Habartová, starostka obce

SLOVO MÍSTOSTAROSTY 
Vážení spoluobčané,rok 2023 se nezadržitelně blíží do svého finále, čeká nás ještě 

několik tradičních akcí, kterými tento kalendářní rok vyvrcholí. Přichází však také 
ideální čas pro připomenutí pracovních aktivit, kterým se  věnovali a  věnují 
pracovníci obecního úřadu. Pro bezpečnost pěších i  cyklistů jsme se  pustili 
doodstranění nerovností na  panelové cestě kolem Brittermu. Už jste vyzkoušeli 
srovnanou panelovou cestu? Dále proběhlo vyčištění zaneseného odtokového 
žlabu u  hráze a  na  hráz byly umístěny dva nové odpadkové koše, snad tím 
omezíme znečišťování hráze a  bude to opět místo na  příjemnou procházku. Na 
svou opravu čekala také lavička u kostela, na které byla provedena nová výdřeva 
a  lavička může znovu sloužit k  odpočinku a  posezení. V  rámci přípravy akce 
„Rozsvícení vánočního stromu“ bylo smontováno podium, stánky pro prodejce 
a instalována vánoční výzdoba v centru obce. Krásný vzrostlý vánoční strom, který 
Obci věnovala rodina Blateckých z ulice Konzumní byl s pomocí techniky zasazen 
na  náměstí v pondělí 27.11.2023, ozdoben dekoracemi a  světelnými řetězy čekal 
na své rozsvícení do první adventní neděle 3.12.2023. Z dalšího dění bych zmínil 
samovýrobu v obecním lese, spolupráci s firmou Skanska a opakovaně upozornil 
na  parkování na  chodnících a  obecní zeleni.Nevhodné parkování znemožňuje 
údržbu našim pracovníkům a komplikuje život chodcům. Zájemci, kteří se zapsali 
do  pořadníku na  samovýrobu, začali v  obecním lese „Gajary“ provádět pod 
dohledem lesního hospodáře probírku lesního porostu, která přispěje k příznivému 
vývoji lesa. S  firmou Skanska jsme dojednali vyčištění Domanínského potoka 
a  snažíme se dohodnout také vyčištění Polešovického potoka.V neposlední řadě 
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usilujeme i  o úpravy cest, které jsou poškozovány. výstavbou D 55. Všem přeji 
kouzelné Vánoce plné sváteční nálady, pohody a  příjemných chvil strávených 
s rodinou i přáteli a věřím, že se společně setkáme na  řadě připravovaných akcí 
jako je bruslení v Uherském Ostrohu nebo novoroční ohňostroj, který se  nově 
uskuteční v 17 h.  

                                                                         

VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ SILVESTROVSKÝ/NOVOROČNÍ OHŇOSTROJ
V minulém čísle našeho zpravodaje jsme se vás dotazovali, na váš názor ohledně 

Novoročního ohňostroje.
Z odevzdaných hlasovacích lístků vyplynulo následující:
Chci ohňostroj 1.1. 2024 v 00:30 36%
Chci ohňostroj 1.1.2024 v 17:00 46%
Nechci ohňostroj 16%
Jiný názor    2%

Petr Merta, místostarosta
Z KNIHOVNY

Také letos si můžete koupit stolní kalendář na rok 2024. Chci poděkovat všem, 
kteří jste mi pomohli při sestavování tabulky akcí na  příští rok, za  vypsání 
pranostik, za zaslání fotek. Zároveň se omlouvám těm, kdo budete svoje fotografie 
v kalendáři hledat marně. Některé z nich jsem nemohla použít. Buď nesplňovaly 
zadání, nebo byly stejného typu, a pak jsem vybírala tu hezčí. Jiné jsem musela 
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vyřadit kvůli slabému rozlišení. 
Na  rok 2025 jsme vybrali pro 
kalendář téma Recepty – rodinné, 
regionální, na  pečení i  vaření. Chci 
vás proto poprosit o  zasílání vašich 
oblíbených a  vyzkoušených receptů 
s  p ř i l ože n í m f o t o g r afi e v  c o 
nejvyšším rozlišení, minimálně 2 MB. 
Můžete je posílat na  naši mailovou 
adresu knihovna@moravskypisek.cz 
třeba už o  Vánocích, abychom měli 
recepty od  novoroční česnečky až 
po  silvestrovský koktejl. Těším 
s e  a  d ě k u j i z a  v a š i 
s p o l u p r á c i . D o  n a s t á v a j í c í c h 
svátečních dnů vám přeji, abyste pod 
stromečkem našli štěstí a  sváteční 
pohodu a v novém roce ať vás a vaše 
blízké krásné chvíle, spokojenost a zdraví neopouští.

Knihovnice  Františka Ševčíková

SPOLEK ZDRAVOTNĚ POSTIŽENÝCH OBČANŮ
Letošní rok uzavíráme v počtu 49 členů spolku. Náš pětičlenný výbor se schází 

každý měsíc a řeší běžný chod. Celkem 13 členů spolku v letošním roce oslavilo 
kulaté, nebo půlkulaté životní jubileum a dva členové oslavili 50 let společného 
života. Všem ještě jednou gratulujeme. Během roku jsme realizovali 21 návštěv u 
nemocných a stejným způsobem 
chceme pokračovat i v roce příštím. 
Do dění v obci jsme se zapojili účastí 
na jarmarku, gulášovém festivalu a 
rozsvícení vánočního stromku. 
Potěšilo nás, že vánoční alkoholický 
punč s pomerančem Vám tolik 
chutnal a slibujeme, že příští rok 
připravíme dvojnásobné množství, 
aby se dostalo na všechny. Do 
dalšího roku přejeme všem hlavně 
pevné zdraví.

 
 

Hana Součková, předseda SZPO
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ZELENÁČI
Letošní podzimní víkendy opět patřily brigádám na nově vznikající klubovně. V 

hojném počtu jsme přenášeli dlažbu, čistili plot, odstranili staré pařezy, natírali, 
chystali osvětlení atd. Za pomoci šikovných a ochotných dospěláků se podařilo 
položit novou dlažbu, za což jsme 
ve lmi vděční a t ímto moc 
děkujeme všem, kteří ochotně 
pomáhají.

Těšíme se na všechny při 
rozsvěcení vánočního stromu u 
našeho tvoření a týden poté na 
Čertování. V novém roce se 
u v i d í m e p r v n í n e d ě l i n a 
Novoročním stromu pro zvířátka. 

Do nového roku 2024 přejeme 
plno krásných zážitků, spoustu 
kamarádů a hodně přátelství. 

Tým Zelenáčů
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ZPRÁVY Z FARNOSTI 
Rádi bychom vám shrnuli akce, které nás čekají v  zimním období a  tímto 

bychom vás také srdečně na  akce pozvali. V době adventní nás čeká Adventní 
koncert, který se bude konat 17. prosince od 15 hodin v místním kostele. Vystoupí 
dětská schola a smíšený pěvecký sbor. Přijďte si poslechnout a společně si zazpívat 
adventní a  vánoční písně. Dále bychom vás rádi pozvali na  Vánoční 
mši24.  prosince od 21:00  hodin. Při mši bude ke  shlédnutí vánoční výzdoba 
kostela a také betlém s dobovými figurkami. Ihned po vánočních svátcích bychom 
vás rádi pozvali na  Živý Betlém, kterým si připomeneme původ Vánoc. Akce 
se bude konat 27. prosince od 16:00 hodin na místním náměstí. V neposlední řadě 
bychom rádi zmínili Tříkrálovou sbírku, která bude probíhat v  sobotu 6.  ledna. 
Koledníci budou obcházet vaše domy a  budou u  vás koledovat. V  rámci 
koledování je možné přispět na Charitu. Účel sbírky i  využití peněz naleznete 
na  webu Charity. Současně vám všem chceme popřát pokojný adventní čas, 
požehnané a radostné Vánoce, a především pevné zdraví do nového roku.

 Ing. Milan Janás



9

ŽIVÝ BETLÉM
Příznivci živého betlému a  obec Moravský Písek Vás, milí spoluobčané, zvou 

na živé ztvárnění biblického příběhu narození Ježíše Krista. Tato úžasná podívaná 
se  uskuteční 27.12.  2023 v 16.00  hod. na  náměstí před ZŠ. Jistě si vzpomenete 
na naše poslední setkání v  roce 2019. Společně jsme se  zastavili v každodenním 
shonu a pospolu prožívali mírumilovnou atmosféru u vánočního stromu, jesliček, 
s  andělem, pastýři a Třemi králi. Letos naše 
zpěvy doprovodí cimbálová muzika. 
Ochutnáme svařák místních vinařů a  bude 
také malé občerstvení. Pokud se budete chtít 
zapojit , ať svou osobní účastí nebo jakkoliv 
přispět, kontaktujte, prosím, paní Lenku 
Mičkovou v místní lékárně. Budeme vděčni 
za  každou pomoc. Předem děkujeme 
a těšíme se na Vás.

Za spolutvůrce a organizátory:
Lenka Mičková, Renata Oharková, Dáša 

Lovecká a Bára Zapletalová.

Rodiny s dětmi Vás v letošním roce opět 
zvou na okenní adventní kalendář. Každý 
den od 1. do 24. prosince se v jednom domě 
rozsvítí číslo, které bude svítit až do Silvestra. 
Seznam ulic a záznamový arch na zapisování 
čísel popisných je k dispozici ve škole, školce 
a na obecním úřadě. Za vyplnění archu se 
mohou děti těšit na odměnu u novoročního 
ohňostroje."

 
 Dagmar Lovecká

HODY 2023 
V sobotu 07.10.2023 se v naší obci uskutečnily tradiční krojované hody s právem. 

Po 5 letech jsme se dočkali stárků, na které se celá obec včetně všech přespolních 
hostů moc těšila. Počasí nám opravdu přálo, což se pozitivně projevilo na hodovém 
průvodu, který čítal přes sto krojovaných, kterým zdatně sekundovali lidé 
vcivilním oblečení. Již tradičně se vyráželo z náměstí. Náš první cíl, vyzvednutí 
stárka Jirky, byl na sklepě píseckých vinařů, kde jsme se všichni občerstvili, 
zatancovali. Nakonec jsme přibrali stárka do průvodu a mohli jsme vyrazit pro 
stárku. 
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Občerstvení proběhlo, tancování proběhlo, stárka v čele průvodu máme. 
Vyrážíme. Stárka už se nemůže 
d o čk a t . S m ě r S o k o l s k á , 
muziko hraj! 

O  několik minut později, 
z  h l e d i s k a n a p l něn o s t i , 
připomíná Sokolská ulice 
Times Square na  Nový rok. 
Hlava na  hlavě , vš i chni 
se  veselí, zpívají a  čekají. 
P o  k r á t k é c h v í l i če k á n í 
se  otevře brána, ze  které 
(ob razně řečeno) v  zá ř í 
reflektorů jako popová hvězda, 
vystoupí naše stárka Adriana. Krásná až oči přechází, v  ruce držejíc právo, 
usmívajíc se  na širokou veřejnost, mrkajíc na  stárka. Pochopil, právo již je 
ve správných rukou. Muzika hraje, tančí se, zpívá se, občerstvuje se. Chaso odchod! 
Poslední chlebíček do  ruky, koláček za  škraň a  hurá na  obec. Starostka už čeká, 
honem na  obecní úřad! Přátelé, dopadlo to dobře. Právo k  hodové zábavě bylo 
uděleno, starostka protočena, zábava bude! Na  letošní zábavu jsme se  obzvláště 
těšili. Proč? Měli jsme přece Stříbrňanku, která jednoznačně dostála své pověsti 
a  roztančila celou sokolovnu i moderními hity. Neuvěřitelná show. Zábavu nám 
proložili svým programem vzácní hosté, a  to mladá CM Strunka z  Domanína 
a  slovenský folklorní soubor Hajov. Musíme vyjádřit obdiv a  obrovský respekt 
oběma našim hostům, kteří předvedli vysoce profesionální výkon a  byla radost 
na ně pohledět. Jedno velké děkujeme. Hodová zábava se vydařila a po nespočtu 
tanečních kroků jsme se  vydali k domovům. V  neděli byla na programu hodová 
mše. Počasí nám již nepřálo, tak jako během soboty, ale nevadilo nám to.Byli jsme 
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spokojeni a  šťastni, že se  nám hody vydařily, a  navíc jsme byli rádi, že letošní 
hodová mše měla dobrou účast.

JAK MÁME NOSIT PÍSECKÝ KROJ? 
Hodová sezóna je úspěšně za námi. Zatímco někteří kroje schovali do skříní, druzí 

zase kroje vytáhli a pustili se do úprav, nebo dokonce do šití. Písecký kroj je za nás 
jeden z nejkrásnějších, a proto i chceme, abychom ho nosili správně. Zkrátka tak, jak 
se nosil dříve, a  jak se nosit má. Tímto se na vás Chasa obrací s prosbou. Pokud 
doma najdete staré fotografie krojovaných, zašlete nám je na  email 
piseckachasa@seznam.cz Předem vám za pomoc děkujeme. S  vašimi fotografiemi 
budeme nakládat důstojně a bez vašeho svolení je nebudeme nikde šířit. Náš email 
slouží také k  tomu, abyste nám psali rady, postřehy, zážitky, připomínky ohledně 
všeho, co se týká folkloru u nás. Za každou vaši zprávu budeme moc rádi.

CHASA SE PODÍVALA NA SLOVENSKO! 
Naši kamarádi z  folklorního souboru Hajov ze  Strečna nás pozvali na  jejich 

Katarínskou zábavu, která se  konala 25.11.  2023. Byla to pro nás opravdu jízda, 
kterou jsme si nesmírně užili. Poprvé jsme měli tu čest tancovat v zahraničí, a  tak 
jsme jim ukázali oblíbené tance z  našeho regionu. To nejdůležitější ale je, kolik 
zážitků si z  této akce odnášíme. Jelikož jsme mladá krásná generace, snažili jsme 
se vše zachytit do fotek a videí. Stejně ty nejlepší momenty máme v sobě v paměti 
a ne na fotografiích.

Písecká chasa

OKÉNKO ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
DOPRAVNÍ VÝCHOVA  ve 4.  třídě 

V  rámci výuky je pro 4.  ročník povinná 
dopravní výchova, jejíž první část 
absolvovali žáci 11.  10.  2023 v  DDM 
ve  Veselí nad Moravou. S  lektorkou si 
nejprve v  učebně zopakovali dopravní 
značky a  řešení dopravních situací 
na  kř ižovatkách. Toto vše si pak 
v y z k o u še l i n a  d o p r a v n í m h ř i š t i 
se  semafory při jízdě na  kole a  při 
penalizaci coby chodci. Zajímavá pro ně 
byla i  jízda obratnosti. Všem dětem se  výuka líbila a  i přes některé chyby 
na  dopravním hřišti si od  lektorů vysloužily velkou pochvalu za  ukázněnost 
a aktivitu.

Mgr. Ivana Klobásková
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JELI JSME ZA KULTUROU
7.  a 22.  listopadu se  žáci prvního stupně vypravili za  kulturou. Nejprve nás 

čekalo divadelní představení „O  chytrém Honzovi a  krásné Madlence“ v  KD 
Hodonín. Pohádku zahráli herci z  pražského divadla PALACE. Děj pohádky 
provázela myšlenka, že seproti zlu bojuje nejen odvahou, ale i  chytrostí 
a  důmyslem a  k získání štěstí stačí někdy i  bystrý selský rozum. Druhé 
představení bylo pro nás už v  úvodu velkým překvapením. Místo tradičního 
folklorního vystoupení nás čekal poutavý příběh „Svět hraček“ v  podání 
vojenského uměleckého souboru ONDRÁŠ. Děti měly možnost vidět děj 
vyjádřený pouzehudbou, tancem a krásnými kostýmy. Jeho cílem bylo moderní 
a  zábavnou formou ukázat, že svět kolem nás není jen černobílý a  co může 
způsobit nadměrné užívání moderní techniky. Obě představení se nám moc líbila 
a těšíme se na další.

SPORTOVNÍ DEN – 29. 9. 2023
Na konci září jsme pro žáky 2.  stupně připravili tradiční Sportovní den. Žáci 

soutěžili ve  třech disciplínách – skok do  dálky, hod kriketovým míčkem 
a  přespolní běh (asi 1  km) kolem stadionu. V  celkovém součtu zvítězili v 
6. ročníku František Kocáb a Magdaléna Horniková, v 7. Ročníku Štěpán Náplava 
a Lucie Zelinová, v 8.  ročníku Marek Čožík a Barbora Janíčková a v 9.  ročníku 
Josef Hladiš a Sofie Pyclíková. Na závěr si nejlepší běžci změřili své síly v tradiční 
štafetě na 4x100m. Opět jsme si potvrdili, že naši žáci mají asi daleko raději školu 
a učení než sportování, protože jich spousta tento den zůstalo doma.

                    Mgr. Přemysl Hrančík
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KROUŽKY VE ŠKOLNÍM ROCE 2023 / 2024
Ve školním roce 2023/2024 jsou pro děti ve škole realizovány tyto volnočasové 

aktivity a kroužky.

Kroužek Vedoucí Den (zahájení) Místo, třída od - do

Taneční Mgr.Štvánová 

Mgr. 
Studničková

Čt (2. 11.) sokolovna 14.00 – 
15.45

Anglický 
jazyk

Mgr. 
Klobásková

Po (2. 10.) 4. tř. 12.35 – 
13.20

Výtvarný Mgr. 
Domanská E.

Út(3.10.)

(1x za 14 dní)

5. tř. 13.00 – 
14.30

M – příprava 
na přijímací 
zkoušky

Mgr. 
Studničková Út (3. 10.) 9. B

14.50 – 
15.35

ČJ–příprava 
na přijímací 
zkoušky

Mgr. 
Číhalíková Po (2. 10.) 9. B

13.55 – 
14.40

Vaření DDM Bzenec Čt (21. 9.) kuchyňka 13.30 – 
15.00

Parkour Improve 
yourself

Út (26. 9.) tělocvična 16.30 – 
17.30

Jóga pro děti DDM Bzenec Čt (5. 10.) tělocvična 15.00 – 
16.00

Keramika DDM Pastelka 
Uh.Ostr.

St (20. 9.) dílny 13.00 – 
14.00

Sportovní 
kroužek

p. Formánek, 
p.Týzner

St (11. 10.) tělocvična 16.00 – 
17.30

Hra na 
hudební 
nástroje

ZUŠ Bzenec
Čt (14. 9.)

hudební třída 12.45 – 
16.30

DIVADELNÍ PŘEDSTAVENÍ BÍLÁ NEMOC
Dne 8.11.2023 žáci 8. a 9.ročníků měli možnost zhlédnout divadelní 

představení Čapkovy Bílé nemoci v KD Hodonín. Trochu jsme se obávali 
závažnosti tématu, ale vsadili jsme na profesionální provedení Divadla Radka 
Brzobohatého. A snad se i vyplatilo – žáci hodnotili zážitek veskrze pozitivně.
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Podělíme se s vámi o postřehy žáků Semináře z Čj,občas trochu svérázné:
• „ Jeli jsme do Hodonína na záživné divadlo. Vypadalo a mělo trošičku 

komunistický nádech, ale herci byli fajn.“
• „ Líbila se mi místa, která jsme zabrali, 

a výkony herců.“
• „Líbilo se mně to všechno a bylo to 

dojemné. Škoda, že tam nebyl i Ondřej 
Brzobohatý.  Ale nevadí.“

• „ Bylo to zajímavé, vtáhli mě do děje.“ „ 
Ze začátku se mi to líbilo, ke konci to bylo 
lehce nudnější. “

• „Bylo to vcelku zajímavé a naučilo nás 
to, že je na světě moc důležitý mír, ale 
někteří lidé ho moc nepodporují a to je 
špatně.“

• „ Paní učitelka vymyslela dějepisnou 
hru o T.G.Masarykovi.“

za účastníky V.Mička, J.Tichý, K.Borůvková, K.Vlašicová, S.Pyclíková, S.Jahodová, 
K.Teterová, J.Skřivánek … a Mgr. J.Číhalíková

FOTBALOVÝ POHÁR ŠKOL – 2. 11. 2023
Po několika letech se  opět konal fotbalový turnaj škol, tentokrát pod záštitou 

FAČR. Sice máme ve škole několik šikovných kluků, kteří hrají fotbal moc dobře, ale 
není jich tolik, abychom mohli konkurovat větším a silnějším školám. Přesto jsme 
se rozhodli turnaje zúčastnit. Nedělali jsme si ale příliš vysoké ambice a jeli jsme si 
turnaj hlavně užít. Turnaj se konal v Hodoníně. Z celého okresu se přihlásilo 10 škol, 
které byly rozděleny do  dvou pětičlenných skupin. My jsme byli ve  skupině 
se dvěma strážnickými školami – ZŠ Strážnice, školní (prohra 0:1), ZŠ Strážnice, M. 
Kudeříkové (remíza 0:0), ZŠ Církevní Veselí nad Moravou (prohra 0:2) a  ZŠ 
Vnorovy (výhra 2:1). Celkově jsme skončili v naší skupině na  čtvrtém místě, což 
bylo asi naše maximum, protože z celého týmu byly schopni konkurovat soupeřům 
pouze naši nejlepší hráči Vilém Havrda a Vojtěch Prachař.

Mgr. Přemysl Hrančík

PRAVĚK TAK TROCHU JINAK
V 6. třídách se na přelomu října, listopadu v rámci inovativní výuky učil pravěk 

nejen v hodinách dějepisu, ale i v českém, anglickém jazyce, v občanské výchově, 
výchově ke  zdraví a  samozřejmě v hudební a  výtvarné výchově. Podařilo se  tak 
např. srovnávat denní režim, stres tehdy i dnes, vytvořit potravinovou pravěkou 
pyramidu, anglicky rozebírat oblečení, neolitické památky ve  Velké Británii, 
zdramatizovat šamanský rituál, najít informace k  jeskynním malbám a  taky je 
ve  skupince vytvořit. V  „šesťáckém“ patře se „ znenadání“ objevila i  postava 
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pračlověka a  chýše s  ohništěm. Tento 
projekt byl finančně podpořen operačním 
programem JAK,proto jsme ještě zadarmo 
navštívili Anthropos Brno. Tady jsme 
vyplňovali pracovní listy k výstavě Zdeňka 
Buriana a  s průvodcem absolvovali stálou 
expozici, kde nás nejvíce upoutal mamut 
a jeskynní malby. Nejlepší na celé akci bylo, 
že se  tentokrát hodnocení žáků i  učitelů 
potkalo na 9/ z 10 mamutů.

Za tým pravěkých už odborníků Mgr. J. 
Lehnertová

BOBŘÍK INFORMATIKY
Ve dnech 8. až 14.  listopadu 2023  se  žáci čtvrtého až devátého ročníku účastnili 

celorepublikové soutěže v  informatice. Řešili na  počítači online dvanáct úloh 
z  programování, algoritmizace, porozumění informacím a  řešení problémů. 
Soutěžili v kategoriích Mini pro 4.  třídu, Benjamin pro 5. a 6.  třídu, Kadet pro 7. a 
8.  třídu a  Junior pro 9.  třídu. Celkem bylo 35 žáků s  hodnocením nad 120  bodů 
a  stali se  tak držiteli diplomu úspěšný řešitel. Všem patří poděkování 
za  reprezentaci školy a  uvádím pět nejúspěšnějších: Junior kategorie: Martin 
Vaškových 144  bodů, Dominic Ruban 140  bodů, Helena Petrželková 132  bodů, 
Kristýna Hůlková 123  bodů, Filip Izworski 122  bodů. Kadet kategorie: Alena 
Mikesková 150  bodů, Terezie Hermanová 146  bodů, Nela Štěpaníková 146  bodů, 
Lukáš Vopravil 138 bodů, Barbora Žišková 137 bodů. Benjamin kategorie: Monika 
Cahová 173 bodů, Lucie Talafová 165 bodů, Mikuláš Brhel 164 bodů, Vanesa Crlová 
164  bodů, Šárka Chudíková 158  bodů. Mini kategorie měla jednu úspěšnou 
řešitelku: Barbora Pašková 142 bodů.

 RNDr. Miroslav Bukovjan, učitel informatiky

KAČENÍK
Rádi bychom vás informovali, že na zastupitelstvu obce proběhl návrh o částečné 

revitalizaci našeho Kačeníku. V  současnosti je písecký Kačeník jedním 
z nejzachovalejších zařízení tohoto druhu nejen u nás, ale v  celé Evropě. Jako asi 
jediný je zachován v původním stavu, se všemi kanály. Lokalita je nyní dost zpustlá, 
zarostlá a  téměř pořád bez vody. Písecký Kačeník vybudovali tehdejší majitelé 
panství, Maxmilián a  Maxmiliána Želečtí z  Počernic, někdy na  počátku 
18. století.Tomu odpovídá i stáří dubů kolem rybníka. Popudem k jeho vybudování 
zde, byl asi „…hotový ráj pro zvěř, kouzelná zákoutí jezer v  lužních lesích 
i na lukách a zazvěření nespočetnými druhy vodního ptactva…“, jak píše ve svých 
pamětech lesník Josef Vojtěch. Lovy zde probíhaly až do  konce II. světové války, 
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během níž byl Kačeník oblíbeným místem důstojníků německé armády. Jezdili 
sem lovit zejména důstojníci ze  služebny Gestapa z  nedalekého Uherského 
Hradiště. Po  válce Kačeník přestal být užíván, neboť zbudovaný odlehčovací 
kanál v  těsném sousedství postupně stáhl veškerou vodu z  lokality a rybník tak 
zanedlouho vyschnul. Vytvořili jsme kolem „Kačeníku“ skupinu nadšenců, která 
se  aktuálně snaží vykomunikovat na  úřadech možnosti úprav a  získání dotací. 
Máme významnou podporu vedení obce. Naším záměrem je toto pozoruhodné 
místo využít k relaxaci, odpočinku, vzdělávání a  jako turisticky atraktivní místo. 
O dalším vývoji kolem Kačeníku vás budeme i nadále informovat.

                                                                                                             

Renata Oharková

VYPÁLENKY SE STALY SOUČÁSTÍ PROJEKTU LIFE IN SALT MARSHES
V  blízkosti obce Moravský Písek se  nachází evropsky významná lokalita 

Vypálenky. Tento přívlastek znamená, že mezi přírodními krásami Evropy je toto 
místo něčím výjimečné a  stojí za naši pozornost a ochranu. Část této lokality je 
nyní součástí projektu LIFE in Salt Marshes. Proč a  co to znamená? V  tradičně 
obhospodařované krajině jižní Moravy bývala pestrá mozaika různých přírodních 
stanovišť: luk, pastvin, rybníků, mokřadů, polí, zahrad a  vinic. Čím pestřejší 
mozaika, tím více druhů v  krajině najde svůj domov a  dohromady udržují 
rovnováhu, která dělá naši krajinu příjemnou k  životu a  odolnou vůči 
nepříznivým změnám. V  této krajině vznikaly i  speciální druhy mokřadů, tzv. 
slaniska. Jde o  zamokřené území, které může sezónně vysychat. Jak se  voda 
z  půdy odpařuje, sůl obsažena v  půdě vzlíná na  povrch a  výjimečně může 
vykrystalizovat i  do  podoby slaných ok. Slaniska jsou jedinečným typem 
mokřadu a poskytují domov vzácným a ohroženým druhům rostlin a živočichů. 
Jako všechny mokřady, plní mnoho funkcí, které dělají naší krajinu příjemně 
obyvatelnou – zadržují a  čistí vodu, ochlazují své okolí, zmírňují následky 
přívalových srážek i období sucha. Dnešní zemědělská krajina jižní Moravy je ale 
jiná než ta, ve  které se  původně mokřadů a  slaniskům a  jejich vzácným 
obyvatelům dařilo. Je více jednotvárná, neobsahuje tak bohatou mozaiku různých 
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typů stanovišť a  je v  ní mnohem více živin a  zbytků pesticidů. To vyhovuje pár 
druhům rychle a bujně rostoucích rostlin.Proto dnes slaniska i mokřady zarůstají. 
Nejčastěji rákosem a  dřevinami, v  horším případě také nepůvodními, tzv. 
invazivními druhy rostlin. Stávají se neprostupnou džunglí, která již neposkytuje 
domov pestré škále rostlin a  živočichů. Časem dochází k  jejich zazemnění a volná 
vodní hladina se  ztrácí. Tyto problémy se  nevyhýbají ani chráněným a  evropsky 
významným lokalitám. Proto se  týmy odborníků z Masarykovy univerzity, České 
ornitologické společnosti, Výzkumného ústavu meliorací a  ochrany půd a  firmy 
World from Space rozhodli naplánovat projekt pro obnovu 506  ha evropsky 
významných mokřadů na jižní Moravě. Žádost o financování projektu byla podána 
do celoevropského programu LIFE, z kterého se financují ambiciózní projekty pro 
ochranu přírody. Za ČR byl podpořen pouze jediný projekt, a to právě LIFE in Salt 
Marshes. Do konce roku 2029 chceme v rámci projektu obnovit původní charakter 
pestrých a  otevřených mokřadů kombinací technik tradičního obhospodařování 
(sečí, pastvou a  narušováním drnu) a  inovativních postupů. Zaměříme 
se i na analýzu čistoty vody a zlepšení kvality vody. Za pomoci terénního průzkumu 
a dat družicového snímání budeme moci vyhodnotit a poutavě ilustrovat změnu 
v krajině za šest let realizace. Vytvoříme interaktivní webové stránky, naučné stezky 
s digitální podporou a programy pro školy, které moderní formou seznámí veřejnost 
s  těmito vzácnými lokalitami, jejich flórou a  faunou a  významem pro krajinu. 
Budeme úzce spolupracovat s dotčenými obcemi, Jihomoravským krajem (správcem 
evropsky významných lokalit), místními zemědělci, obyvateli a dobrovolníky. Cílem 
projektu je kromě zlepšení podmínek mokřadů také přinést pozitivní publicitu 
spolupracujícím obcím a prospěje prospět životnímu prostředí v jejich okolí. Veškeré 
finanční náklady jsou hrazeny ze zdrojů EU, MŽP a s kofinancováním řešitelského 
týmu, bez finanční zátěže pro obce či Krajský úřad. Pro další informace navštivte 
náš web life.envirop.cz.

Barbora Pelánková, projektová manažerka (Masarykova univerzita)

MYSLIVCI
Co je nového u  myslivců? Jako myslivecký spolek pořád nemůžeme užívat 

honitbu a věnovat se myslivecké činnosti, ale děláme vše pro to, aby se vše změnilo. 
Věnujeme se jiným činnostem, spolu s Mateřskou školkou a Obecním úřadem jsme 
uspořádali Lampionový průvod, uspali jsme broučka, děti dostaly nějakou tu 
sladkost, čaj, vůně špekáčků z ohně a cigára z udírny přilákala snad každého kdo tu 
s námi byl, za nás podařená akce. V neděli, u rozsvícení vánočního stromu, jste si 
k nám mohli přijít na guláš, asi ho pánové uvařili dobře, nezůstalo, ba naopak, ještě 
pochybělo. Slibujeme, že příští rok těch porcí bude víc. Na závěr by jsme chtěli 
poděkovat za  podporu Vás občanů, Obecního úřadu a  ostatních spolků. To, že 
za námi přijdete, zeptáte se co je nového, mluvíte s námi a chodíte na společné akce, 
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je pro nás velký hnací motor jít dál. Přejeme Vám všem do Nového roku jen to 
nejlepší a těšíme se na další shledání.

Členové MS Dubina

LISTOPADOVÉ SETKÁNÍ SENIORŮ
Smutný je listopad, i když barvami hýří, za  to u nás na klubovně bylo veselo. 

Nevěříš? Přijď mezi nás, Senioři se umí bavit! Také jsme se zúčastnili autobusového 
zájezdu do  Polska, počasí přálo, zájezd se  vydařil. Zdravíme tímto VŠECHNY 
Seniorky a  Seniory, kteří nemohli přijít kvůli nemoci mezi nás. Přejeme všem 
občanům a  jejich rodinám Moravského Písku pěkné svátky v  klidu a  pohodě 
a po celý nový rok hodně zdraví.

  
ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU

 
První adventní neděle se vydařila
 spousta stánků náměstíčko zaplnila
 zasněžený strom už svítí
 z pódia slyšet hlásky dětí
 vůní svařáku a punče stánky voní
 k tomu koláč, sýr, nebo chleba mazaný
 taky štamprlka zahřeje
 prostě vydařená neděle

Daniela Höhnová 

CVIČENÍ ŽENY II
Scházíme se pro zdravý pohyb, také dojde k výměně názorů, k vaření a pečení, 

ale i na to, co se děje v rodině a celkově v Moravském Písku, někdy je i dobrá rada 
na  místě. Cvičenky tímto přejí všem písečanům poklidné Vánoční svátky a  v 
Novém roce 2024 hodně zdraví, lásky a klidu.

  Daniela Höhnová 
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SOKOL
Dobrý den, sokolsky Nazdar, všem, rád bych opět připomenul činnost TJ Sokol 

Moravský Písek. V rámci TJ Sokol fungují dlouhodobě oddíly malé kopané a tenisu. 
Úspěšně běží činnost oddílů badmintonu, stolního tenisu a od  letošního podzimu 
taky tenisu. Oddíly jsou navštěvovány dětmi. Jsem rád, že se nám průběžně hlásí 
noví zájemci. Dovolím si malé ohlédnutí za letošním rokem. Uvnitř naší T. J. Sokol 
se změnilo fungování v kroužcích pro děti. Do vedení kroužků se zapojili pánové 
Kozina (stolní tenis), Zemek (badminton) a Němeček (tenis). Vzhledem k  tomu, že 
se  jedné o  dobrovolnou činnost, je na  místě jim alespoň poděkovat. Není 
samozřejmé, že někdo věnuje pravidelně svůj čas a energii práci pro druhé. Pánové, 
ještě jednou děkuji. V této souvislosti nesmím s poděkováním zapomenout na paní 
Jurčovou, která kroužky vedla a  stále se podílí na  jejich provozu. Letos jsme taky 
uspořádali příměstský tábor, kterého se  zúčastnily děti, které navštěvují naše 
kroužky. Určitě se budeme snažit tábor v příštím roce uspořádat znovu. Věřím, že 
jsme si to všichni užili vymyslíme zase něco nového. Vedle běžné činnosti uvnitř 
Sokola se  snažíme zapojit, jak to personálně jde, i do  aktivit ve  spolupráci s obcí 
na  akcích typu Ukliďme Písek nebo Gulášfest. Na  těchto společných akcích 
se  potkáváme se  známými a  s „kolegy“ z  ostatních spolků a  jsou to příjemná 
a užitečná setkání, kdy vzniká něco prospěšného i pro všechny ostatní lidi v obci. 
Předpokládám, že naše spolupráce bude pokračovat i v dalších letech. Touto cestou 
chci ocenit spolupráci naší T. J. Sokol a  vedení obce. K  věcem, které je potřeba 
vyřešit se  stavíme věcně a konstruktivně a vždy jsme našli řešení ke  spokojenosti 
všech. Tento článek chci tradičně využít k pozvání každého, kdo by se chtěl zapojit 
do  našich sportovních aktivit, aby se  ozval. Můžeme se  dohodnout na  dalším. 
Kontakt na nás je Moravsky_pisek@sokol.eu. Na sokolovně jsou vyvěšeny tabulky 
s činností a termíny kroužků Sokola, stačí přijít nebo napsat a dohodneme se. Jsme 
otevřeni i  různým společenským akcím a  setkáním, nejen se  sportovní náplní. 
Závěrem bych chtěl popřát všem lidem v Moravském Písku hezké prožití Vánoc 
a všechno nejlepší v Novém roce 2024.

Ilja Komínek
Starosta TJ Sokol Moravský Písek

ZA VODU PRO LIDI
Dne 14.10.2023  se v Moravském Písku sešli zástupci spolku Za vodu pro lidi, 

předseda Českého báňského úřadu Martin Štemberka, senátoři Josef Bazala a Eva 
Rajchmanová, několik poslanců a starostů obcí, aby spolu diskutovali o vládním 
návrhu zákona, kterým se  mění zákon č. 416/2009 Sb. o  urychlení výstavby 
dopravní, vodní a  energetické infrastruktury a  infrastruktury elektronických 
komunikací a  jeho pozměňovacími návrhy (liniový zákon). Za účelem využití 
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Obec Moravský Písek Vás zve
na Vánoční bruslení na zimním stadionu v Uherském Ostrohu

středa 27. 12. od 9,30 do 11,00 hod
sobota 30. 12. od 8,45 do 10,15 hod

Ložisek strategického významu a Kritických nerostů (včetně štěrkopísku), umožňuje 
tento pozměňovací návrh také vyvlastňování pozemků. Přestože chápeme 
důležitost zrychlení liniových staveb, máme zároveň obavy o ochranu zdroje pitné 
vody na území Uherský Ostroh – Moravský Písek. Proto vyzýváme k  tomu, aby 
vláda ochránila vodu a zároveň zajistila vytěžené suroviny pro české potřeby.

Není nám lhostejná dopravní dostupnost v naší zemi, ale bojujeme Za vodu pro 
140.000 lidí Jihomoravského kraje.  Voda je stále ještě důležitější než štěrk.

členové spolku Za vodu pro lidi

TJ Kovoděl a společnost Vinaři zvou všechny, kdo mají rádi
pohyb a přátelskou atmosféru na

Vánoční pochod kolem Moravského Písku. Akce se uskuteční v pátek
29.12.2022,  sraz účastníků je ve 13.00 hodin u obecního úřadu.

Trasa pochodu je nenáročná. Pokud se nemůžete zúčastnit pochodu, ale chcete 
se chvíli potkat, přijďte od 15 hodin do vinného sklepa.

Bude zde  připraven svařáček a drobné občerstvení. 
Těšíme se na setkání.
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RYBÁŘI
Milí spoluobčané, v podzimním zpravodaji jsme vás informovali o vývoji v našem 

rybářském spolku, kdy bychom na  toto chtěli navázat a doplnit nové skutečnosti. 
Od 29.6.2023 má rybářský spolek OS Pláňava nové vedení, které se  do současné 
doby (nejméně do 1.12.2023) snaží od bývalého vedení získat všechny dokumenty 
týkající spolku, což se bohužel nedaří. Dne 29.8.2023 proběhla mimořádná výborová 
schůze, kde hlavním bodem projednávání bylo předání veškerých dokumentů OS 
Pláňava a  vyúčtování od  roku 2019 až po  současnost, do 30.8.2023  bývalým 
vedením. Na  tuto schůzi byl přizván bývalý předseda rybářů, bývalý pokladník 
a  bývalý člen kontrolní komise. Na  mimořádné výborové schůzi opět nedošlo 
k  předání požadovaných dokumentů, slova bývalého předsedy k  tomu byly, že 
žádné dokumenty nemá, že za  jeho předchůdce (zesnulého předsedy spolku) 
se žádná dokumentace a vyúčtování nedělalo. Toto jeho tvrzení si ale odporuje s tím, 
že v polovině měsíce srpna roku 2023 sám bývalý předseda, novému vedení předal 
několik šanonů s  doklady o  spolku, které měl po  zesnulém předsedovi spolku 
do  roku 2014, kdy se  stal předsedou, a  část dokladů za  roky 2014 až 2018. Nový 
výbor stále kladl důraz, že požaduje veškeré dokumenty a  vyúčtování, které dle 
zákona musí každý spolek dělat a uschovat min. 5  let ke kontrole. Na  tyhle slova 
bývalý předseda požádal o  čas, že musí vyúčtování přinést od paní, která dělala 
roční vyúčtování pro OS Pláňava. Také se  zmínil, že momentálně nemůže přinést 
dokumenty, že účetní je na dovolené. Bývalý předseda rybářů si opět vzal čas, aby 
patřičné dokumenty a  vyúčtování mohl dodat novému výboru, kdy na  základě 
domluvy si bývalý předseda sám stanovil termín 15. října 2023. Ve čtvrtek 12. října 
2023  se  nový předseda OS Pláňava pokoušel několikrát, dovolat bývalému 
předsedovi v  kolik hodin se  sejdeme, abychom převzali požadované dokumenty, 
kdy se bohužel nedovolal. Proto v sobotu 14. října byla bývalému předsedovi spolku 
zaslána esemeska, že v  neděli 15.  října 2023 v 09:00  hod proběhne výbor, kde 
požadujeme předání tolikrát slíbených dokumentů a vyúčtování. Na  základě této 
esemesky bývalý předseda spolku poslal esemesku, že se nemůže zúčastnit, že je 
na rodinné akci od pátku a domů se vrátí až v neděli. V neděli 15.října 2023 se sešel 
výbor a odsouhlasil provedení auditu od roku 2014 až po 30.8.2023. Audit provedl 
nový kontrolní výbor a  zjistil následující. Není vedena dokumentace o  příjmech 
a výdajích od roku 2019 až po rok 2023 a není provedeno, doloženo roční vyúčtování 
od roku 2019 až po rok 2023. Chybí doklady o zaplacení povolenek a brigád od roku 
2019 až po  rok 2023. Není vedena evidence zarybnění rybníků od  roku 2019 až 
po  rok 2023. Nejsou doloženy žádné zápisy z Valných hromad od  roku 2014 až 
po rok 2022. Dne 1.12.2023 proběhla, za účasti právního zástupce, valná hromada OS 
Pláňava, na které byly zveřejněny výsledky auditu. Přítomen byl i bývalý předseda, 
který opět nepředal žádné dokumenty a  odmítl převzít předžalobní výzvu 
k  zaplacení dlužné částky. Bližší informace o  výsledcích auditu, zápis z  valné 
hromady a jiné je možné shlédnout na www.planava.cz

S pozdravem předseda a místopředseda rybářů Radek Jindra a Erik Šlajs
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VÍTÁME DO ŽIVOTA: Elena Václavková - září 

Zákonní zástupci narozeného dítěte podepsali souhlas se zveřejněním  
uvedených údajů.

ZLATÁ SVATBA: Božena a Zdeněk Chludovi - datum sňatku 13.10.1973

JUBILANTI:

Anna Wimmerová 94 let Anna Klobásková 90 let
Marie Nejezchlebová 80 let Jaroslav Zlámal 80 let

Jmenovaní souhlasili se zveřejněním uvedených údajů.
Uvedení jsou pouze jubilanti, kteří podepsali souhlas se zveřejněním.

REDAKČNÍ POZNÁMKA: Za obsah článků zodpovídají jejich autoři.

SPOLEČENSKÁ KRONIKA
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Periodický tisk územně samosprávního celku Zpravodaj Moravský 
Písek vydává čtvrtletně Obec Moravský Písek, Velkomoravská 1, 
69685 Moravský Písek, IČ 00285137, tel. 518 387 370 v nákladu 800 
ks.  MK ČR E 17415. Distribuce pro občany Moravského Písku 
zdarma. Placená inzerce 1000 Kč za 1 stranu.
Příspěvky do zpravodaje zasílejte na zpravodaj@moravskypisek.cz. 
www.moravskypisek.cz  |  www.facebook.com/moravskypisek
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